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UG.0002.6.2020 

 

Protokół  

 XIX sesji Rady Gminy Rozprza  

w dniu 03 grudnia 2020 r. 

 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska otworzyła XIX sesję Rady Gminy Rozprza w dniu             

03 grudnia 2020 r. o godz. 11.00 oraz przywitała pozostających na łączach Radnych i obecnych                       

na sali Zastępcę Wójta Artura Cubała, Sekretarz Bożenę Nagrodzką i Skarbnika Bogdana 

Góreckiego.  

 

Następnie powiedziała, że zgodnie z przepisami (art. 15zzx ust. 1 i 2) ustawy z dnia 2 marca 2020 r. 

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych sesja Rady 

Gminy zostanie przeprowadzona w trybie zdalnym przy pomocy telekonferencji.  

 

W dalszej kolejności przypomniała, że obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

 

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności na tablecie.     

 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych. 

Obecni: 

1) Agata Bartkowska 

2) Krzysztof Biegański 

3) Józef Bielas 

4) Tomasz Gemel 

5) Robert Kabziński 

6) Jolanta Krupa 

7) Hubert Łukasik 

8) Piotr Misztela 
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9) Małgorzata Nowakowska 

10) Małgorzata Olczyk 

11) Zdzisław Piątek 

12) Stanisław Rębeliński 

13) Teresa Sikorska 

14) Anna Pawłowska 

15) Andrzej Matuszczyk 

 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczy                    

15 radnych, zatem obrady są prawomocne.      

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1) Artur Cubała - Zastępca Wójta Gminy Rozprza 

2) Bogdan Górecki - Skarbnik Gminy 

3) Bożena Nagrodzka - Sekretarz Gminy 

 

Przewodnicząca przypomniała także,  że ze względów technicznych radni będą mieli wyłączone 

mikrofony, a włączane będą pojedynczo po zgłoszeniu się do dyskusji. 

 

 

 Punkt 2 

Informacja o sporządzeniu protokołu XVIII sesji Rady Gminy Rozprza  

oraz rozpatrzenie poprawek i uzupełnień 

 

Protokół XVIII sesji z 29 października 2020 r. został sporządzony. Nikt z radnych nie zgłaszał uwag                          

do jego treści.  

 

 

Punkt 3 

Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska powiedziała, że porządek obrad został przesłany                 

do radnych elektronicznie. Następnie pytała, czy ktoś z radnych ma uwagi do jego treści.   

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku obrad. 
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Następnie powiedziała, że w związku z wpłynięciem podania zakwalifikowanego jako skarga, 

konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie przekazania podania/skargi do rozpatrzenia w toku 

postępowania. W związku z powyższym zgłosiła wniosek formalny w sprawie wprowadzenia 

dodatkowego punktu w porządku obrad.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Jolanta 

Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Nowakowska, Małgorzata 

Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska 

 

W związku z wprowadzeniem nowego punktu porządek obrad przedstawia się następująco:   

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Informacja o sporządzeniu protokołu XVIII sesji Rady Gminy Rozprza oraz rozpatrzenie 

poprawek i uzupełnień. 

3) Przedstawienie porządku obrad. 

4) Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2020 rok. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza                           

na lata 2020-2036. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenie stawki tej opłaty na terenie Gminy Rozprza. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 
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10) Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XVIII/39/2020 Rady Gminy Rozprza z dnia                            

29 października 2020 r. w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Gminy Rozprza 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok”. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania podania/skargi do rozpatrzenia w toku postępowania.     

12) Interpelacje i zapytania radnych.   

13) Informacje, komunikaty i sprawy różne. 

14) Zamknięcie obrad.  

        

Punkt 4 

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska powiedziała, że niestety Wójt Janusz Jędrzejczyk 

przebywa na zwolnieniu lekarskim, w związku z czym nie może uczestniczyć w dzisiejszych 

obradach. Krótkie informacje dotyczące inwestycji, w sprawach różnych, przekaże upoważniony 

przez wójta jego zastępca Artur Cubała. Następnie w imieniu wszystkich uczestników sesji 

pozdrowiła Wójta Janusza Jędrzejczyka i życzyła szybkiego powrotu do zdrowia. Dodała także,                   

że Wójt powinien odpocząć, zregenerować siły, nabrać dystansu, a po powrocie bardziej 

proporcjonalnie podzielić zadania. 

 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2020 rok 

 

Skarbnik Gminy Bogdan Górecki powiedział, że zmiany budżetu i w budżecie Gminy na rok 2020 

dotyczą planu dochodów i wydatków.  

Zmiany po stronie dochodowej to zmiany wynikające z decyzji, które Gmina otrzymała                                 

od Wojewody Łódzkiego i dotyczące zmian w wysokości dotacji przeznaczonych na realizację zadań 

własnych oraz zadań zleconych. Decyzja dotyczy środków w wysokości 270 złotych                                        

na przygotowania do Narodowego Spisu Powszechnego w 2021 roku. Zwiększeniu ulegają także 

środki, które Gmina otrzymuje od innych Gmin za dzieci, które uczęszczają do przedszkoli na naszym 

terenie. Planowany wzrost tych dochodów wynosi 60 tys. zł.  

Następnie powiedział, że w międzyczasie dosłana została radnym informacja o najświeższych 

zmianach w budżecie bieżącego roku. Zmiany wynikają z otrzymanych kolejnych dwóch decyzji              

od Wojewody Łódzkiego. Decyzja dotyczy dotacji na utrzymanie Ośrodka Pomocy Społecznej - 
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zmniejszenie o 7.350 zł oraz decyzja, która zmniejsza środki na wypłatę zasiłków okresowych oraz 

stałych na łączną kwotę 6.976 zł. Ponadto Skarbnik powiedział o otrzymaniu informacji                                    

o zwiększeniu subwencji oświatowej w wysokości 77.000 zł - środki związane z prowadzeniem 

jednorazowego dofinansowania zakupu usług, dostępu do Internetu, sprzętu przydatnego                                

w prowadzeniu zajęć realizowanych z wykorzystaniem metod i technik kształcenia na odległość                 

lub innego sposobu realizacji zajęć przez nauczycieli szkół z Gminy Rozprza.  

 

W dalszej kolejności Skarbnik powiedział o zmianach po stronie wydatków, które wynikają ze zmian 

wprowadzonych po stronie dochodowej, czyli na podstawie otrzymanych decyzji. Środki                                

te wprowadzone zostaną do odpowiednich rozdziałów i paragrafów. Zmiany wynikają ze zmian 

bieżących, otrzymanych decyzji oraz bieżącej działalności jednostek, także oświatowych, Ośrodka 

Pomocy Społecznej jak również Urzędu Gminy. Zwiększeniu ulegają również wydatki dotyczące 

gospodarki odpadami komunalnymi o kwotę 100.000 zł. Środki przenosimy z planowanych 

wydatków na obsługę zadłużenia, czyli spłatę odsetek od wcześniej zaciągniętych kredytów. 

Zwiększenie tych wydatków na gospodarkę odpadami komunalnymi wynika z nieplanowanych, 

większych wydatków związanych ze zbieraniem gabarytów z terenu Gminy. Planowane wydatki                  

na rok bieżący wynosiły 50.000 zł, natomiast w wyniku znacznie większej ilości odpadów 

wielkogabarytowych wystawionych przez mieszkańców (mebli, różnych większych przedmiotów) 

koszty ich odbioru i utylizacji wyniosły blisko 200.000 zł.  

 

W dalszej kolejności Skarbnik przedstawił zmiany w wydatkach inwestycyjnych, które dotyczą 

wprowadzenia środków na przygotowanie dokumentacji na realizację inwestycji modernizacja drogi 

dojazdowej do pól do gruntów rolnych Romanówka-Pieńki. Odcinek drogi realizowany byłby w roku 

2021. W przyszłym roku planowane jest złożenie wniosku o dofinansowanie tej drogi w ramach 

Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Środki w kwocie 10.000 zł planowane są do przeniesienia                    

z pozostałych środków na budowę drogi w miejscowości Gieski.   

 

Następnie Skarbnik powiedział, że zmiany które wprowadzamy nie zmieniają deficytu budżetu, który 

pozostaje w tej samej wysokości. Nie zmienia się również planowana kwota przychodów z tytułu 

kredytów czy emisji obligacji. 

 

Brak pytań ze strony radnych.  
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Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska odczytała uchwałę Komisji Budżetu                 

i Finansów Rady Gminy Rozprza pozytywnie opiniującą zaproponowane zmiany budżetu                                      

i w budżecie Gminy Rozprza na 2020 rok. 

Uchwała Nr 6/BF/2020 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2020 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Jolanta 

Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Nowakowska, Małgorzata 

Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska 

 

Wynikiem 15 głosów „za” została podjęta  

Uchwała Nr XIX/40/2020 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2020 rok 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Punkt 6  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza  

na lata 2020-2036 

 

Skarbnik Gminy Bogdan Górecki powiedział, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Rozprza na lata 2020-2036 wynikają ze zmian wprowadzonych uchwałą zmieniającą budżet 

Gminy. Zmiany wynikają także z przedłożonego wcześniej projektu budżetu na rok 2021. 

Dostosowane zostały też wielkości w latach następnych do projektu, który był złożony wcześniej.    

Do załącznika dotyczącego przedsięwzięć wprowadzona została inwestycja dotycząca modernizacji 

drogi dojazdowej do gruntów rolnych Romanówka-Pieńki. Planowana kwota realizacji tego zadania 

wynosi 880.000 zł (środki przeniesiono z inwestycji budowa dróg osiedlowych w miejscowości 



   Protokół XIX sesji Rady Gminy Rozprza w dniu 03 grudnia 2020 r.                                    str. 7 
 

Niechcice -  po przeprowadzonym przetargu kwota realizacji zadania będzie mniejsza, stąd możliwe 

było przeniesienie części kwoty na drogę dojazdową do gruntów rolnych).   

 

Brak pytań ze strony radnych.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata 

2020-2036 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Jolanta 

Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Nowakowska, Małgorzata 

Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska 

 

Wynikiem 15 głosów „za” została podjęta  

Uchwała Nr XIX/41/2020 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata 2020-2036 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenie stawki tej opłaty na terenie Gminy Rozprza 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała aby kolejne punkty obrad, tj. 7, 8 i 9, dotyczące tego 

samego zagadnienia omówił łącznie Zastępca Wójta Artur Cubała.  

 

Zastępca Wójta Artur Cubała powiedział, że 13 listopada br. został rozstrzygnięty przetarg na odbiór 

i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych z terenu Gminy 
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Rozprza. W przetargu wpłynęły 4 oferty. Najkorzystniejszą była oferta firmy Juko - 961 zł/t odpadów. 

Kolejne firmy oferowały 1050 zł/t, 1180 zł/t i 1250 zł/t.  

Następnie powiedział, że system gospodarowania odpadami komunalnymi w Gminie Rozprza polega 

na podziale obowiązków na następujących zasadach. Odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z nieruchomości zamieszkałych będzie obsługiwać firma z najkorzystniejszym 

wyborem z przetargu. I jest to odbiór u źródła, czyli to co mieszkańcy wystawiają przed swoje 

posesje. Wartość tego zadania wynosi 1.600 tys. zł. Prowadzenie PSZOKu, zbiórka popiołu z posesji 

oraz odpadów wielkogabarytowych należeć będzie w dalszym ciągu do zadań i będzie pod nadzorem 

Gminy. Szacuje się koszt tych operacji na kwotę ok. 0,8 mln zł, co daje w sumie 2.390 tys. zł. 

 

Zastępca powiedział, że w bieżącym roku szacowana wartość odbioru odpadów wielkogabarytowych 

(planowana na 50 tys. zł) została czterokrotnie pomnożona. Zadanie to skończyło się wartością blisko 

200 tys. zł. 

 

W dalszej kolejności Zastępca Artur Cubała przedstawił kalkulację czynników, które wpływają na 

kwotę odbioru odpadów w całości: 

- wartość z przetargu, czyli to co odbierać będzie firma Juko od mieszkańców – ok. 13 zł od osoby, 

- obsługa PSZOKu, w tym odbiór popiołu, zbieranie gabarytów, opon, papieru, plastiku, 

wynagrodzenie pracownika na umowę zlecenie, który będzie obsługiwał PSZOK - 3,60 zł od osoby, 

- wydatki rzeczowe 0,23 zł, 

- administracja 0,56 zł, 

- nieściągalność z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami jest to 4% i wynosi 0,86 zł, 

- wynagrodzenie inkasentów 0,56 zł, 

co daje łącznie kwotę 18,50 zł. 

Do ww. kwoty należy doliczyć wartość za odbiór odpadów BIO, która wynika także z przetargu i jest 

to kwota 5 zł. Czyli stawka za odbiór wszystkich odpadów wynosi łącznie 23,50 zł. W dalszej części 

wypowiedzi poinformował, że jeżeli stawka 23,50 zł/osobę będzie obowiązywać dla wszystkich 

mieszkańców od 1 stycznia 2021, to do 10 lutego 2021 r. należy złożyć w Urzędzie Gminy deklarację, 

aby uzyskać ulgę za nieoddawanie odpadów BIO. Każdy oczywiście może złożyć deklarację                         

w dowolnym terminie, ale żeby od pierwszego dnia nowego roku być objętym  ulgą, deklarację należy 

złożyć do 10 lutego. Wzór deklaracji także będzie przedmiotem głosowania na dzisiejszej sesji.  

Zastępca wójta powiedział,  że Radni zatwierdzają stawki będące wynikiem przetargu. Podkreślił,              

że ani Radni ani Urzędnicy Gminy nie mają wpływu na kształtowanie się cen na rynku. Projekt 

uchwały jest tylko przedstawieniem wyboru najlepszej oferty z przetargu. Nieprzyjęcie 
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przedstawionych uchwał spowoduje, iż od 1 stycznia odpady komunalne pozostałyby przed 

posesjami nie odebrane. 

 

Brak pytań ze strony radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenie stawki tej opłaty na terenie Gminy Rozprza  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Jolanta 

Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Nowakowska, Małgorzata 

Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska 

 

Wynikiem 15 głosów „za” została podjęta  

 

Uchwała Nr XIX/42/2020 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

oraz ustalenie stawki tej opłaty na terenie Gminy Rozprza 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym 

 

Projekt uchwały został omówiony w punkcie 7 sesji.   
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Brak pytań ze strony radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Jolanta 

Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Nowakowska, Małgorzata 

Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska 

 

Wynikiem 15 głosów „za” została podjęta  

Uchwała Nr XIX/43/2020 

w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska przypomniała, że deklaracje dotyczące odbioru 

odpadów należy składać w terminie do 10 dnia miesiąca następującego po miesiącu w którym 

nastąpiła zmiana danych określonych w poprzednio złożonej deklaracji. A bardziej czytelnie, jeżeli 

chcemy być zwolnieni z opłaty za odbiór odpadów BIO z dniem 1 stycznia, to deklarację taką należy 

złożyć do dnia 10 lutego 2021 r. 
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Brak pytań ze strony radnych.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Jolanta 

Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Nowakowska, Małgorzata 

Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska 

 

Wynikiem 15 głosów „za” została podjęta  

Uchwała Nr XIX/44/2020 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XVIII/39/2020 Rady Gminy Rozprza z dnia                            

29 października 2020 r. w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Gminy 

Rozprza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2021 rok” 

 

 

Sekretarz Gminy Bożena Nagrodzka powiedziała, że uchwała Nr XVIII/39/2020 Rady Gminy 

Rozprza z dnia 29 października 2020 r. w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy…”  

została podjęta bez określenia regulaminu Komisji Konkursowej. Zapisane zostało, że Komisję 

powołuje w drodze zarządzenia Wójt Gminy i regulamin Komisji stanowi załącznik do zarządzenia. 
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Zgodnie z dyspozycją/sugestią organu nadzoru, czyli wydziału prawnego Wojewody Łódzkiego 

regulamin pracy Komisji Konkursowej został bezpośrednio wpisany w uchwalonym „Programie 

współpracy z organizacjami pozarządowymi…” i projekt uchwały dotyczy tegoż właśnie zapisu.  

 

Brak pytań ze strony radnych.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy 

Gminy Rozprza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na 2021 rok” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Jolanta 

Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Nowakowska, Małgorzata 

Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska 

 

 

Wynikiem 15 głosów „za” została podjęta  

 

Uchwała Nr XIX/45/2020 

o zmianie uchwały Nr XVIII/39/2020 Rady Gminy Rozprza w sprawie uchwalenia rocznego 

„Programu współpracy Gminy Rozprza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok” 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania podania/skargi do rozpatrzenia w toku 

postępowania 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska powiedziała, że do Rady Gminy Rozprza wpłynęło 

podanie zawierające prośbę o pomoc i wydanie cyt. "sprawiedliwej decyzji" dotyczącej planowanej 

budowy chlewni w Milejowcu. Z uwagi na treść tego podania skierowane zostało pod obrady Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Sprawa została omówiona na posiedzeniu w dniu 2 grudnia 2020 roku. 

Komisja wyraziła opinię, że podanie ma znamiona skargi. Z uwagi na to, że decyzje w indywidualnej 

sprawie, w tym przypadku sprawa dotyczy decyzji o warunkach zabudowy, wydaje Wójt. Rada 

Gminy nie ma kompetencji w tym zakresie i nie może w żaden sposób ingerować w postępowanie 

administracyjne i treść decyzji administracyjnej. Zatem Rada Gminy jest zobowiązana przekazać 

niewłaściwie wniesione podanie organowi, który posiada wyłączną kompetencje w tej sprawie. 

 

Brak pytań ze strony radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała uchwałę Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Rozprza z dnia 2 grudnia 2020 roku, która postanawia, iż podanie/skargę z dnia 30 listopada 2020 r. 

dotyczące decyzji administracyjnej o warunkach zabudowy, należy przekazać Wójtowi w celu 

rozpatrzenia w toku prowadzonego postępowania. 

Uchwała Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania podania/skargi do rozpatrzenia w toku postępowania 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Jolanta 

Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Nowakowska, Małgorzata 

Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska 
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Wynikiem 15 głosów „za” została podjęta  

Uchwała Nr XIX/46/2020 

w sprawie przekazania podania/skargi do rozpatrzenia w toku postępowania  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Punkt 12 

Interpelacje i zapytania radnych 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska powiedziała, że w okresie między sesjami nie 

wpłynęły interpelacje ani zapytania od radnych.  

 

 

Punkt 13 

Informacje, komunikaty i sprawy różne 

 

1/ Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Zastępcy Wójta Arturowi Cubała.  

Zastępca Artur Cubała przedstawił najważniejsze informacje dotyczące bieżących inwestycji: 

➢ Budowa kanalizacji sanitarnej z odejściami bocznymi oraz przyłączami kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Rozprza:  

• Wykonawca inwestycji zapewnia, iż termin zakończenia zadania (31 maja 2021 r.) nie jest 

zagrożony. W przesłanym do Urzędu kolejnym piśmie deklaruje rozpoczęcie prac                                    

z początkiem bieżącego miesiąca.  

 

➢ Budowa ujęcia wody w miejscowości Gieski: 

• niestety nie otrzymaliśmy środków  w ramach PROWu,  

• zgłosiliśmy zadanie do Funduszu Inwestycji Lokalnych i czekamy na informację.  

 

➢ Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Mierzyn: 

• W wyniku zapytania cenowego wybrano najkorzystniejszą ofertę na budowę sieci 

wodociągowej etap I – odcinek o dł. 290 m - Usługi Hydrauliczne Milena Mazurczyk  

• 10 listopada 2020 r. została podpisana umowa z wykonawcą na kwotę 36.000,00 zł brutto,  

• 30 listopada  br. nastąpił odbiór inwestycji. 
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➢ Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Białocin:  

• Po przeprowadzeniu okazania zaplanowanych podziałów w terenie pod rozbudowę drogi 

wraz z chodnikiem w dniach 28 i 29 października br. projekty podziałów są zatwierdzane                  

w  Wydziale Geodezji Starostwa Powiatowego. 

 

➢ Przebudowa drogi gminnej ul. Sportowej w miejscowości Niechcice:  

• złożono operat wodnoprawny wraz z wnioskiem o pozwolenie wodnoprawne do Wód 

Polskich (na odcinku musi być wybudowana kanalizacja deszczowa). 

 

➢ Przebudowa mostów w drodze gminnej Bagno - Cekanów wraz z dojazdami: 

• oferta w pierwszym zapytaniu cenowym - 97.785,00 zł brutto, 

• przeprowadzono powtórne zapytanie cenowe do firm projektowych,  

• w odpowiedzi na zapytanie cenowe wpłynęły dwie oferty: jedna za cenę 67.650,00 zł, 

natomiast druga za cenę 120.540,00 zł, 

• proponuje się zwiększenie środków w budżecie i rozpoczęcie projektowania. 

 

➢ Budowa drogi w miejscowości Gieski:  

• zadanie zostało zrealizowane w terminie do 30 września br. przez Firmę DUKT                                 

z Włoszczowej,  

• uzupełniono dokumentację projektową o odcinek drogi po stronie wschodniej drogi 

powiatowej (Gieski 1-3).  W zakresie robót koniecznych do wykonania jest także wymiana 

przepustu na włączeniu w drogę powiatową. Po przeprowadzeniu zapytania cenowego do 

trzech firm drogowych, jedyną  ofertę złożyła firma PEUK z Piotrkowa Trybunalskiego. 

Termin wykonania do  dnia 15 grudnia br.;  za kwotę 50.000,00 zł brutto.   

 

➢ Przebudowa - rozbudowa dachu Szkoły Podstawowej w Mierzynie:   

• Wykonawca firma  BUD WORK T. Kabziński za kwotę 333.798,20 netto tj. 410.571,79 zł 

brutto (według ostatecznego rozliczenia powykonawczego),   

Wg umowy z lipca była to kwota 315.052,40 zł netto, tj. 387.514,45 zł brutto. 

W trakcie prowadzonych prac konieczne było wykonanie robót dodatkowych dotyczących 

m.in. wydzielenia klatki schodowej, montażu wkładu kominowego ze stali nierdzewnej, 

docieplenia od zewnątrz lukarn oraz wykonania zwiększonej ilości obróbek blacharskich.  

• Wykonawca w ramach zadania dokonał rozbiórki istniejącego pokrycia, rozbiórki części 

kominów oraz demontażu zużytej  konstrukcji dachu. Z uwagi na planowaną adaptację 
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poddasza na cele edukacyjne podwyższone zostały ścianki kolankowe, wykonane wieńce 

żelbetowe oraz wymurowane nowe lukarny, które będą doświetlały pomieszczenia poddasza. 

Następnie wykonano nową konstrukcję dachową, przemurowano i wybudowano nowe 

kominy ponad połaciami dachowymi, wykonano pokrycie i nowe obróbki blacharskie, rynny 

i rury spustowe. Odgruzowaniu i przebadaniu ciągów zostały poddane wszystkie przewody 

kominowe 

 

2/ Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska powiedziała, że w ostatnim czasie 

wpłynęły pisma adresowane do Rady Gminy, a treść pism została przesłana radnym elektronicznie:  

➢ Pierwsze to jest pismo od Naczelnika z Urzędu Skarbowego w Piotrkowie Trybunalskim 

dotyczące oświadczeń majątkowych radnych. Z pisma wynika, że wszystkie oświadczenia 

radnych zostały złożone we właściwym czasie. U niektórych osób dokonywane były drobne 

korekty. Po dokonaniu analiz otrzymanych korekt nieprawidłowości nie stwierdzono. 

Naczelnik Urzędu Skarbowego nie wystąpił do Centralnego Biura Antykorupcyjnego                           

z wnioskiem o kontrolę oświadczeń majątkowych. 

Kopia pisma stanowi załącznik do protokołu.  

➢ Kolejne pismo skierowane do Wójta Gminy Rozprza i do Rady Gminy Rozprza                                    

od Ochotniczej Straży Pożarnej w Rozprzy z prośbą o dotacje w wysokości 50 tysięcy złotych 

na remont dachu.  

Kopia pisma stanowi załącznik do protokołu. 

Pismo zostało skierowane do Komisji Rolnictwa Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej Rady Gminy Rozprza z prośbą o wypracowanie opinii w tym temacie.  

➢ Kolejne pismo to właściwie informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie 

Rozprza, którą radni także otrzymali w wersji elektronicznej.  

Kopia informacji stanowi załącznik do protokołu. 

Informacja została skierowana do Komisję Oświaty, Zdrowia, Ochrony Środowiska, Kultury 

i Sportu Rady Gminy. 

➢ I kolejne pismo to Biuletyn Związku Gmin Wiejskich RP z informacjami dotyczącymi 

samorządów.  

Kopia e-maila stanowi załącznik do protokołu. 

 

3/ Wiceprzewodniczący Radny Józef Bielas podziękował Wójtowi i Radnym, którzy przychylnie 

odnieśli się do sprawy budowy zjazdu z drogi krajowej Nr 91. Dodał, że działkowicze korzystający 

ze zjazdu są zadowoleni. 
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4/ Wiceprzewodniczący Radny Józef Bielas zwrócił się z prośbą o przeprowadzenie w przyszłym 

roku pertraktacji z firmami przystępującymi do przetargów na odbiór odpadów w sprawie niższej 

ceny za odbiór odpadów od mieszkańców bloków.  

Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska wyjaśniła, że stawka za odbiór odpadów musi być 

taka sama na terenie całej Gminy. Ponadto wiele spraw reguluje jednoznacznie ustawa, więc                            

w obecnym stanie prawnym nie możemy przychylić się do prośby.  

 

5/ Radny Tomasz Gemel podziękował Wójtowi i Zastępcy wójta Arturowi Cubale za negocjacje                       

i dobry wybór firmy, która będzie odbierać od mieszkańców odpady komunalne. Na tle innych, 

sąsiednich gmin cena za odbiór odpadów w Rozprzy jest najniższa. Dodał, że jeżeli uda się zachować 

cenę i większość mieszkańców złoży deklarację, że bioodpady będzie przechowywać i gromadzić na 

swoich posesjach, to jest to bardzo dobra oferta.  

 

6/ Wiceprzewodniczący Radny Zdzisław Piątek pytał o pomieszczenia zapasowe dla Urzędu Gminy 

w Rozprzy, o których wspomniał Zarząd OSP w swoim piśmie w sprawie dofinansowania wymiany 

dachu.  

Radny Robert  Kabziński wyjaśnił, że każdy Urząd, także i Urząd Gminy w Rozprzy na wypadek 

wojny czy innego stanu zagrożenia musi mieć zapasowe pomieszczenia do których w miarę szybko, 

sprawnie zostanie przeniesione kierownictwo Urzędu, czy jakieś dokumenty. Dla Urzędu Gminy               

w Rozprzy takim zapasowym pomieszczeniem w chwili, gdy wystąpi jakieś zagrożenie jest budynek 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Rozprzy.   

 

7/ Radna Teresa Sikorska nawiązując do sprawy poruszonej na poprzedniej sesji pytała, czy Gmina 

zamierza podpisać z Zakładem Energetycznym porozumienie na dzierżawę słupów i czy jest jakieś 

stanowisko w tej sprawie.  

Zastępca Wójta przypomniał, że Zakład Energetyczny żąda od Gminy ponad 100 tys. zł za dzierżawę 

słupów, na których zawieszone są lampy uliczne, a stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej jest 

jednoznaczne, że jest to podwójne opodatkowanie, które nie powinno być wnoszone.  

Zakład Energetyczny stoi na stanowisku, że bez tych płatności nie wyrazi Gminie zgody na 

inwestycje i wprost zapisuje to w swoich decyzjach. 

Następnie powiedział, że na najbliższej Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej Rady Gminy, która odbędzie się w nowym roku przedstawi kalkulację jakie 

powstały oszczędności z tytułu wyłączania oświetlenia ulicznego w godzinach nocnych.               
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8/ Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska przypomniała, że żyjemy w bardzo trudnym 

czasie, w którym koronawirus pisze nam własny scenariusz. Prosiła abyśmy wszyscy byli otwarci                 

i wrażliwi na ewentualną pomoc drugiemu człowiekowi. I dodała, że jest to czas kiedy należy unikać 

sytuacji stresujących, należy prowadzić higieniczny tryb życia - ważny jest ruch na świeżym 

powietrzu, zbilansowana dieta, odpowiednia jakość snu i wypoczynku, gdyż naprawdę ma to wpływ               

na naszą odporność. Na zakończenie życzyła wszystkim bardzo dużo zdrowia i spokoju na co dzień.  

 

 

Punkt 14 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska podziękowała za udział w obradach i zamknęła                 

XIX sesję Rady Gminy Rozprza.  

Obrady zakończono o godz. 11.56 dnia 03 grudnia 2020 r. 

 

  

 

                 Przewodnicząca Rady Gminy  

                           Agata Bartkowska  

 

Przygotowała:  

Aleksandra Jarosz 


